
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. juli 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 27
Finder ministeren, at politiets prioritering er hensigtsmæssig, når det viser sig,
at politiet stort set ikke efterforsker indbrudssager, eller er ministeren enig
med spørgeren i, at det er krænkende for de borgere, som har oplevet et ind-
brud og som forventer, at politiet gør alt hvad de kan for at opklare sagen?
Der henvises til Beretning til Statsrevisorerne om politiets henlæggelse af
straffesager fra Rigsrevisionen, maj 2015.
Spørgsmålet er stillet i folketingsåret 2014-15, 1. samling, jf. REU alm. del -
spm. 878.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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Retsudvalget 2014-15 (2. samling)
REU Alm.del  Spørgsmål 27
Offentligt


